



HORAIRE PROVISOIRE SOCCER DE BASE GRASS ROOTS TENTATIVE SCHEDULE

ÉTÉ / SUMMER 2025

CENTRE DEVELOPMENT CLUB / CLUB DEVELOPMENT CENTER

MATCH / GAMES

MAJ 2025-03-01

NAISSANCE YEAR OF BIRTH	SEXE SEX	NIVEAU LEVEL	JOURS CDC CDC DAYS	HEURES CDC CDC TIME	PARC CDC CDC PARK	JOURS MATCH GAME DAY	HEURES MATCH GAME TIME	PARC MATCH GAME PARK	MAX MAX	# Equip # Teams	JEU PLAY	Notes
2021	M	U04	SAM/SAT	9:00-9:45	DES SOURCES	MAR/TUE	18:00-20:00	WESTWOOD	60	6	4v4	1 + 2
2021	F	U04	DIM/SUN	9:00-9:45	DES SOURCES	MAR/TUE	18:00-20:00	ELM	40	4	4v4	1 + 2
2020	M	U05	SAM/SAT	9:55-10:40	DES SOURCES	LUN/MON	18:00-18:45	WESTWOOD	72	6	4V4	3
2020	F	U05	DIM/SUN	9:00-9:45	DES SOURCES	JEU/THU	18:00-18:45	ELM	48	4	4V4	3
2019	M	U06	SAM/SAT	10:50-11:35	DES SOURCES	LUN/MON	19:00-19:45	WESTWOOD	72	6	4V4	3
2019	F	U06	DIM/SUN	9:55-10:40	DES SOURCES	JEU/THU	19:00-19:45	ELM	48	4	4V4	3
2018	M	U07	SAM/SAT	11:45-12:30	DES SOURCES	MER/WED	18:00-18:45	FAIRVIEW	72	6	5V5	3
2018	F	U07	DIM/SUN	9:55-10:40	DES SOURCES	MAR/TUE	18:00-18:45	FAIRVIEW	48	4	5v5	3
2017	M	U08	SAM/SAT	12:40-13:25	DES SOURCES	MER/WED	19:00-19:45	FAIRVIEW	72	6	5V5	4
2017	F	U08	DIM/SUN	10:50-11:35	DES SOURCES	MAR/TUE	19:00-19:45	FAIRVIEW	48	4	5v5	4

Le programme U4 commence le 24 mai et se termine le 23 août avec le festival de fin d'année des clubs, il y aura une semaine de pause du 21-27 juillet. Il y aura 12 sessions CDC

U4 program starts on May 24th and end on August 23rd with the clubs year end festival, there will be a 1 week break from July 21st-27th. There will be 12 CDC sessions

Le programme U5-U8 commence le 24 mai et se termine le 23 août avec le festival de fin d'année des clubs, il y aura une semaine de pause du 21-27 juillet. Il y aura 12 sessions CDC et 12 jeux

U5-U8 program starts on May 24th and end on August 23rd with the clubs year end festival, there will be a 1 week break from July 21st-27th. There will be 12 CDC session and 12 game

Le programme U9-U10 commence le 24 mai et termine le 23 août avec le festival de fin d'année des clubs, il y aura une semaine de pause du 21-27 juillet. Il y aura 12 sessions CDC et 12 au 14 jeux

U9-U10 program starts May 24th and end on August 23rd with the clubs year end festival, there will be a 1 week break from July 21st-27th. The season will consist of 12 CDC Sessions and 12-14 games

1. Le programme U4 est une activité pour parents et joueurs pour aider avec les compétences et l'animation. / U4 Program is a parent and player activity to assist with the skills and animation.

2. Terrain réservé aux membres s'ils veulent aller jouer sur le terrain ce n'est PAS une activité officielle de DSC. / Field reserved for members if they want to go play on the field it is NOT an official DSC activity.

3. NOUVEAU pour 2025 le club aura un superviseur et 1 staff par équipe les soirs de match pour aider à animer la séance, chaque équipe aura toujours besoin de 1 ou 2 parents responsables pour organiser l'équipe et le matériel.

3. NEW for 2025 the club will have a supervisor and 1 staff per team on game nights to help animate the session, each team will still need 1 or 2 parent managers to organize the team and equipment.

4. NOUVEAU pour 2025 le club aura un superviseur et du personnel lors des soirées de matchs, nous aimerions toujours avoir des parents entraîneurs bénévoles et des gestionnaires pour organiser les équipes et l'équipement.

4. NEW for 2025 the club will have a supervisor and staff at game nights, we would still like parent volunteer coaches and managers to organize the teams and equipment.